

Title (en)

Device for a door having a panelling plate.

Title (de)

Vorrichtung für eine Türe mit Deckplatte.

Title (fr)

Appareil à porte munie d'un panneau d'habillage.

Publication

EP 0543696 A1 19930526 (FR)

Application

EP 92402970 A 19921103

Priority

- DE 4312482 A 19930416
- FR 9114099 A 19911115

Abstract (en)

This is a device comprising a door (1) which is in a vertical position when closed. Its front face (3) has a cladding panel (5). At least a first unit (60) fixed to the cladding panel (5) serves to stabilise the panel and the door from relative movement in a horizontal direction, from front to back and from back to front. A second unit (50) works in conjunction with an auxiliary unit (55). The first unit (60) and the second unit (50) associated with the auxiliary unit (55) stabilise the panel (5) and the door (1) from relative movement in the plane of the front face (3), respectively in a first direction and in a second, opposite, direction. The auxiliary unit (55) is accessible from the rear face (40) of the door (1). Applicable to domestic electrical appliances, particularly dishwashers. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un appareil comportant une porte (1) en position verticale de fermeture. Sa face avant (3) est munie d'un panneau d'habillage (5). Au moins un premier élément (60) fixé au panneau d'habillage (5) sert à solidariser le panneau et la porte en translation relative horizontale, d'avant en arrière et d'arrière en avant. Un second élément (50) coopère avec un élément auxiliaire (55). Le premier élément (60) et le second élément (50) associé à l'élément auxiliaire (55) solidarisent le panneau (5) et la porte (1), en translation relative, dans le plan de la face avant (3), respectivement dans un premier sens et un second sens opposés. L'élément auxiliaire (55) est accessible de la face arrière (40) de la porte (1). Application aux appareils électroménagers notamment aux lave-vaisselles. <IMAGE>

IPC 1-7

A47B 95/00; A47L 15/42

IPC 8 full level

A47B 95/00 (2006.01); **A47L 15/42** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47L 15/4265 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 2365027 A1 19750710 - MIELE & CIE
- [A] DE 7305982 U 19740301
- [A] EP 0261083 A2 19880323 - SMEG SPA [IT]
- [A] GB 1518941 A 19780726 - KITSON J W
- [A] DE 8908233 U1 19890831

Cited by

EP1529482A1; EP1127530A3; US2023384021A1; GB2298673A; GB2298673B; EP0893090A1; CN110072357A; US11950741B2; WO2020171394A1

Designated contracting state (EPC)

ES FR GB GR IT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0543696 A1 19930526; EP 0543696 B1 19970102; DE 4312482 A1 19941020; ES 2096057 T3 19970301; FR 2683849 A1 19930521; FR 2683849 B1 19940218

DOCDB simple family (application)

EP 92402970 A 19921103; DE 4312482 A 19930416; ES 92402970 T 19921103; FR 9114099 A 19911115